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التجديف الساحلي /اسم الرياضة الاتحاد : الاتحاد السعودي للتجديف  ) (

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين واللاعبات الراغبين في التسجيل في تجارب
الأداء أو التصفيات متضمنة العمر: 

يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب..1
 لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية..2
ــــــة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء .3 /لا يسمح للاعب 

ـة الجنسية، وكما يسُمح بمشاركة  الغير سعوديين بشرط.4 /يسمح مشاركة سعودي
ان يحمل اقامة لا تقل عن سنة سارية المفعول  وستكون نسبة مشاركة الاجانب

%  من عدد الرياضين كما يسُمح بمشاركة أبناء المواطنة و المواليد بشهادة12هي 
الميلاد بشرط ان يكون المولود  مقيم في المملكة العربية السعودية وارفاق مايثبت

ذالك وفي حال كان المولود غير مقيم بالمملكة لابد من تقديم  اقامة سارية
المفعول  بالإضافة الى دليل إقامتهم في المملكة و العنوان الوطني 

ـة طبيا مع ضرورة إحضار كشف لا تقل مدة .5 ـة لائق / يجب أن يكون اللاعب /
أشهر من تاريخه ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي6اصداره عن  

 و ضرورة احضاره بيوم أقامه تجارب الاداء.
نافس   لابد أحضار.6 (في حال الرياضة مفعلة بالأندية الحكوميةـ  نادي خاص  ( /

ــــة اخضار الكورنيه الخاص به و تمثيل نادية المسجل بنظام الاداء /اللاعب
الرياضي.

في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على.7
ــــــة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين. /اللاعب 

أن يكون المشارك ملم بأنظمة واللوائح الخاص باللعبة.8

أحضار معدات اللعبة الخاصة به..9

للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة.10
 في الحملات الإعلامية والاعلانية على وسائل الاعلام ،2024الألعاب السعودية 

ومنصات التواصل الاجتماعي.

( May/2008/3) سنة 15العمر لا يقل عن .11

الحضور في الوقت المناسب.12

سبق ومارس رياضة التجديف.13

14.. السباحة     إتقان المشاركين على يجب

15.. السباحة      اختبار اجتياز المشاركين على يجب
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Requirements and Conditions for Players Wishing to Register for 
Trials or Qualifications, Including Age:

1.  Athletes must wear appropriate sports attire.
2.  Athletes who are suspended due to disciplinary action are not
allowed to participate.
3 . Players are not allowed to participate in more than one trials.
4.  Participation is allowed for Saudi nationals. Non-Saudis are 
also allowed to participate provided they hold a valid residency 
permit for at least one year. The participation of foreign athletes 
will be limited to 12% of the total number of athletes. Children of
citizens and newborns can be included on the birth certificate, 
provided that the newborn is residing in the Kingdom of Saudi 
Arabia and that proof of this residency is attached. If the 
newborn is not residing in the Kingdom, a valid residence permit 
must be provided along with proof of their residency in the 
Kingdom, such as the national address .
5.  Players must be medically fit and must present a medical 
report issued within the last six months. No one will be allowed 
to participate without the medical report, which must be 
presented on the day of the trials.
6.  If the sport is active in government clubs or private clubs 
(Nafes), the player must bring their club ID and represent their 
registered club in the sports performance system.
7.  If the same competition is available for both youth and adults 
or for young women and adult women, the player must choose 
one competition as they cannot participate in both categories.
8.  Participants must be familiar with the rules and regulations of
the game.
9.  Players must bring their own game equipment.
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10. The organizing committee has the right to use photos and 
videos taken during the Saudi Games 2024 for media and 
advertising campaigns on media outlets and social media 
platforms.
11. Age must be at least 15 years (May 3, 2008( .
12. Attendance must be punctual.
13.Prior experience in rowing is required. 
14. Participants must be proficient in swimming.
15. Participants must pass a swimming test.

آلية سباق تجارب الأداء:

] وفي مدينة جدة في تاريخ 2024-8-30]-تجري تجارب الأداء في الهيئة الملكية بالجبيل في تاريخ  ١ ]6-9-
2024.]

 متأهلاً لدورة الألعاب السعودية.14- سيتم تأهيل سبعة متسابقين من كل تجربة أداء، ليصبح المجموع ٢

، سيتم إعادة توزيع مقاعد التأهل بناء10ً-في حال كان عدد المسجلين في إحدى تجارب الأداء أقل من ٣
على نسبة عدد المشاركين في كلتا تجارب الأداء.

تجارب الوقت ٤ )-آلية سباق تجارب الأداء ستكون بنظام  " "Time Trial.كما هو موضح في الصورة أدناه )

-كل مشارك٥
تجارب الوقت  )في تجارب الأداء سيحظى بمحاولتين في  " "Time Trialوسيتم اختيار أفضل وقت ،)

( من٣و٢)لتحديد ترتيبه في تجارب الأداء، بناءً على ذلك سيتم حجز مقعد التأهل كما هو موضح في البند 
الية سباق تجارب الاداء.
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Performance Trials Mechanism:

1. Dates and Locations: 

   - The performance trials will take place at the Royal Commission in 
Jubail on August 30, 2024.

   - The second set of trials will be held in Jeddah on September 6, 
2024.

2. Qualification:

   - Seven competitors from each performance trial will qualify, 
totaling 14 qualifiers for the Saudi Games.

3. Participant Adjustment:

   - If the number of registered participants in either performance trial 
is less than 10, the qualifying seats will be redistributed based on the 
percentage of participants in both trials.

4. Time Trial System:

   - The performance trials will follow the "Time Trial" system, as 
illustrated 
in the image
below.

5.Attempts:

   - Each participant will have two attempts in the "Time Trialع" The 
best time from these attempts will determine their ranking in the 
performance trials. Qualification seats will be allocated based on this 
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ranking, in accordance with points 2 and 3 of the performance trial 
mechanism.


